
PROTOKÓŁ  

z VIII Sesji  

Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego 

w dniu 30 kwietnia 2019 roku. 

 
Ad.1 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W dniu 30 kwietnia 2019 r. o godz. 13.00 w Sali Sesyjnej Starostwa Powiatowego                           
w Czarnkowie odbyła się VIII Sesja Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego, którą otworzył 

Pan Wiesław Maszewski – Przewodniczący Rady.  

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji na 21 radnych 

uczestniczy 17 radnych, a zatem Rada jest władana do podejmowania uchwał przewidzianych 
projektem porządku obrad ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Sławomir 

Kryger, Zbigniew Piątek). 

Lista obecności  radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Lista osób uczestniczących stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad.2 

Przedstawienie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady przedłożył radnym porządek obrad, stanowiący załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu. Następnie zapytał czy ktoś z radnych chce wnieść zmiany do przedłożonego 

porządku? 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Maćkowiak prosił o przesunięcie punktu 8 w brzmieniu 
„Rozpatrzenie skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Trzciance” jako 

punktu 7. Dyrektor ZSP w Trzciance jest już na sali, skarżący też do czasu rozpatrzenia tego punktu na 

Sesję dojedzie.  

Przewodniczący Rady przyjął wniosek, pod warunkiem, że skarżący, który na Sesję został 

zaproszony, do tego czasu dojedzie. Jeżeli nie skarga będzie rozpatrywana zgodnie z proponowanym 

porządkiem. Dalej zapytał, kto z radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad wniosku 

wiceprzewodniczącego Maćkowiaka? 

W obecności 17 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Sławomir Kryger, 

Zbigniew Piątek ): 

- 17 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Następnie przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad wraz z przyjętą 

poprawką. 

W obecności 17 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Sławomir Kryger, 

Zbigniew Piątek ): 

- 17 głosów za,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 W związku z takim wynikiem głosowania Rada obradowała będzie według zmienionego 

porządku obrad. 
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Ad.3 

Przyjęcie protokołu z VII Sesji z dnia 26 marca 2019 r.  

Radni przystąpili do przyjęcia protokołu z VII Sesji Rady Powiatu, która odbyła się w dniu                       

26 marca 2019 roku. 

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli protokół z VII Sesji przy 17 głosach za przyjęciem 

protokołu. Głosów przeciwnych 0, głosów wstrzymujących 0.  

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

Na salę przybył radny Grzegorz Bogacz. Od tego momentu w sesji uczestniczy 18 radnych.  

Ad.4 

Ocena stanu dróg powiatowych po okresie zimowym, podsumowanie zimowego utrzymania oraz plan 

remontów i inwestycji na 2019 rok. 

 Głos w tym punkcie zabrał dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie, który                              
w formie prezentacji multimedialnej przedstawił Radzie informację o stanie dróg powiatowych po 

okresie zimowym, podsumowanie zimowego utrzymania, inwestycje i remonty zrealizowane w 2018 

roku oraz plan remontów i inwestycji na 2019 rok. 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

  Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych? 

Radni nie zabrali głosu, w związku z czym Przewodniczący Rady uznał punkt za 

zrealizowany, dziękując dyrektorowi za przedłożoną informację. 
Ad.5 

Informacja z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Trzciance za 2018 rok. 

 Głos w tym punkcie zabrała dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie                          

w Trzciance, która pokrótce omówiła informację na temat działalności Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Trzciance za 2018 rok, którą każdy z radnych otrzymał wraz z zaproszeniem 

na dzisiejszą Sesję i stanowi ona załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

  Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do Pani dyrektor Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie? 

  Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Ignasiński zadał pytanie dyrektorowi PCPR                                    

w zakresie zabezpieczenia potrzeb w systemie pieczy zastępczej i pomocy społecznej. Wszystkie 

potrzeby są bardzo ważne, ale jak te potrzeby mają się do potrzeb finansowych, które powiat 

ewentualnie miałby do poniesienia, aby były one zrealizowane. Co jako radni mogą zrobić aby PCPR 

mogło to zrealizować? 

  Dyrektor PCPR – u odpowiedziała, że te potrzeby są potrzebami wszystkich jednostek 

pomocy społecznej z terenu powiatu, wiele z tych potrzeb PCPR będzie się starało uwzględnić.                   
Np. szkolenie kandydatów do pełnienia funkcji rodziców zastępczych, to zadanie zaczęto już 

realizować w ramach posiadanych środków, rozpoczęto kampanię promocyjną popularyzującą idę 

rodzicielstwa zastępczego, wydrukowano ulotki, plakaty, które na terenie powiatu zostaną 
rozwieszone. Prowadzone są szkolenia, chociaż różnie bywa z zainteresowaniem kandydatów tymi 

szkolenia. W roku ubiegłym szkolenia były realizowane w ramach środków uzyskanych z projektów. 

Tutaj większym obciążeniem finansowym jest konieczność zapewnienia wzrostu wynagrodzeń dla 

pracowników domów pomocy społecznej, ponieważ część z nich posiada bardzo niskie 
wynagrodzenia i w przypadku, gdy będzie zmiana przepisów Kodeksu Pracy, która jest zapowiadana, 

to tutaj będzie konieczność wprowadzenia wzrostu wynagrodzeń.  

  Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Ignasiński zapytał o potrzebę prowadzenia Ośrodka 

Interwencji Kryzysowej. 
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  Dyrektor PCPR odpowiedziała, że to zadanie związane było z zatrudnieniem fachowców 

świadczących poradnictwo, na co pozyskano środki z projektów. 

  Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jeszcze pytania w tym punkcie? 

Radni nie zabrali głosu, w związku z czym Przewodniczący Rady podziękował Pani 

dyrektor za przedłożoną informację, przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad.6 

Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego                           
z organizacjami pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego”                    

w 2018 roku. 

Głos w tym punkcie zabrała zastępca naczelnika Wydziału Organizacyjno-Ogólnego 
przedkładając radnym pokrótce sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Powiatu 

Czarnkowsko-Trzcianeckiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego” w 2018 roku.  

Przedmiotowe sprawozdanie każdy z radnych otrzymał wraz z zaproszeniem na dzisiejszą Sesję                                        
i stanowi ono załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tym punkcie?  

Radni nie zabrali głosu, w związku z czym Przewodniczący Rady podziękował za przedłożone 
sprawozdanie, uznając punkt za zrealizowany.  

Ad.7 

Rozpatrzenie skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Trzciance. 

 Przewodniczący Rady Powiatu prosił o opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  w sprawie 

skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Trzciance, złożonej przez                    

p. o. przewodniczącego Organizacji Związkowej NSZZ „Solidarność” POiW w Trzciance.  

 Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Szymon Rojewski, który 

odczytał treść opinii Komisji w tej sprawie. 

„Zgodnie art. 229 pkt 4 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania 
administracyjnego (t.j. Dz. U. z 2019 r. poz. 511) rozpatrzenie skargi dotyczącej zadań lub 

działalności zarządu powiatu oraz starosty, a także kierowników powiatowych inspekcji, straży                            

i innych jednostek organizacyjnych należy do rady powiatu.  

W dniu 21 marca 2019 r. wpłynęła do Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury  
i Sportu skarga p. o. przewodniczącego Organizacji Związkowej NSZZ „Solidarność” POiW                           

w Trzciance na działalność dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Henryka Sienkiewicza                                  

w Trzciance.  
Stosownie do zapisów § 37a pkt 7 Statutu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego, 

postępowanie wyjaśniające w sprawie skarg, których rozpatrzenie należy do właściwości rady 

powiatu, prowadzi Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 2 kwietnia 2019 r. zapoznała się ze 
zgromadzoną w sprawie dokumentacją, wysłuchała także argumentów i wyjaśnień złożonych osobiście 

przez Skarżącego oraz Dyrektora jednostki. 

W ocenie Komisji, zarzuty stawiane Dyrektorowi Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. 
Henryka Sienkiewicza w Trzciance, dotyczące ewentualnego nadużycia kompetencji kontrolnych w 

stosunku do członków reprezentowanej przez Skarżącego organizacji związkowej poprzez 

dokonywanie zmian planu nadzoru pedagogicznego, winny podlegać ocenie organu nadzoru 
pedagogicznego tj. właściwego kuratora oświaty. Komisja nie podejmuje się ich oceny.  

Pozostałe kwestie poruszane w skardze, tj. przeniesienie gabloty z wystawą historyczną bez 

wiedzy Skarżącego, „kontrolowania” szafek pod nieobecność nauczycieli, czy uzupełniania treści 

„zamkniętego” protokolarza, w ocenie Komisji, noszą znamiona sporu pomiędzy pracownikiem                      
a pracodawcą. Podkreślić należy, że dyrektor szkoły działa w zakresie prawa pracy jako pracodawca, 

wobec czego Komisja nie jest uprawniona do wkraczania w stosunki pomiędzy pracownikiem                          
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a pracodawcą. Organem właściwym w zakresie ewentualnego naruszenia przepisów Kodeksu Pracy 

jest sąd pracy, jednakże Komisja sugeruje podjęcie próby rozwiązania konfliktu w drodze mediacji.  
 Należy podkreślić, że organy rozpatrujące skargi mają obowiązek przestrzegania swojej 

właściwości i nadawania skardze prawidłowego biegu. Rozpatrzenie skargi poza zakresem swojej 

właściwości jest pozbawione podstaw prawnych. Stosownie więc do art. 231 Kpa organ, który 
otrzymał skargę, a  nie jest właściwy do jej rozpatrzenia, obowiązany jest przekazać skargę organowi 

właściwemu albo wskazać skarżącemu organ właściwy.  

Mając powyższe na uwadze, w tym stanie faktycznym i prawnym, Komisja Skarg, Wniosków                   

i Petycji uznaje, że Rada Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego nie posiada uprawnień do 
wykonywania czynności w zakresie nadzoru pedagogicznego oraz w zakresie prawa pracy. 

Komisja rekomenduje Radzie Powiatu: 

1. W zakresie nadzoru pedagogicznego przekazanie skargi do Kuratorium Oświaty  
w Poznaniu Delegatura w Pile.  

2. W zakresie spraw obejmujących sferę stosunków pracowniczych wskazanie jako organ właściwy 

do rozpatrzenia tej części skargi Sąd Rejonowy w Pile IV Wydział Pracy. 
W załączeniu projekt uchwały Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Henryka 

Sienkiewicza w Trzciance”. 

 Przewodniczący Rady zapytał obecną na sali Panią dyrektor ZSP oraz Skarżącego, czy chcą 

zabrać głos w tym punkcie? 

 Pytani nie zabrali głosu. 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos? 

 Wiceprzewodniczący Rady Ignasiński rozumiał postepowanie Komisji w tej sprawie, bo 

rzeczywiście, to wykracza poza kompetencje Rady Powiatu, natomiast Wiceprzewodniczącego  

dziwiła jedna rzecz. Komisja przekazuje sprawę zgodnie z kompetencjami dalej do organu, który 

sprawuje nadzór pedagogiczny, co wydaje się logiczne, natomiast wcześniej była sugestia mediacji,                                
a teraz Komisja przekazuje sprawę do Sądu Pracy, stąd też prosił o wyjaśnienie, czy takie 

postepowanie jest zasadne, bo być może strony podejmą się mediacji i to nie byłoby wówczas 

konieczne.  

 Przewodniczący Komisji odpowiedział, że w drugim temacie, Komisja wskazuje jako organ 

właściwy do rozpatrzenia, nie składa zawiadomienia, wskazuje, sugeruje, że do rozpatrzenia tej części 

skargi władny jest Sąd Pracy.  

Radny Tomaszewski poprał głos Wiceprzewodniczącego Ignasińskiego. Przede wszystkim 

mediacja między stronami byłaby bardzo ważna. Radny nie widział potrzeby aby sprawę od razu 

przekazywać dalej. Prosił, aby głos Wiceprzewodniczącego Ignasińskiego został tutaj przyznany                         

i zawarty.  

Wiceprzewodniczący Rady Maćkowiak zauważył, że radni nie do końca się tu rozumieją. 

Przewodniczący Komisji wyraźnie powiedział, że nie ma tu kierowania sprawy do Sądu. Jest tylko 

informacja, że powodem, dla którego nie zajmuje się tym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, to brak 
jej kompetencji. Komisja nie kieruje, a jedynie wskazuje kto może się tą sprawą zająć. Natomiast 

jeżeli strony podjęłyby się mediacji, to radni mogą służyć pomocą. Komisja nie kieruje sprawy do 

Sądu, bo nie ma takiego prawa.  

Wiceprzewodniczący Rady Ignasiński dodał, że to niezrozumienie pewnie wynikało                       

z faktu, że radni nie otrzymali wcześniej opinii Komisji, z która mogliby się zapoznać.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy jeszcze ktoś z radnych chce zabrać głos? 

 Radni nie zabrali głosu. 

 Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Henryka Sienkiewicza w 

Trzciance. 
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„Na podstawie art. 12 pkt 11 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym                       

(t. j. Dz. U. z 2019 r. poz. 511), art. 229 pkt 4 i art. 231 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks 

postępowania administracyjnego (t. j. Dz. U. z 2018 r. poz. 2096 ze zm.), w związku z opinią Komisji 

Skarg, Wniosków  i Petycji wypracowaną na posiedzeniu Komisji w dniu 02.04.2019 r. w sprawie 

skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Henryka Sienkiewicza                          
w Trzciance, Rada Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego ustala, co następuje: 

§ 1. 1. Rada Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego uznaje się za niewłaściwą do rozpatrzenia skargi 

złożonej przez Pana Marcina Walkowiaka p. o. przewodniczącego Organizacji Związkowej NSZZ 
„Solidarność” POiW w Trzciance na działalność dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. 

Henryka Sienkiewicza w Trzciance w części dotyczącej nadzoru pedagogicznego i wskazuje jako 

organ właściwy do jej rozpoznania Kuratorium Oświaty w Poznaniu Delegatura w Pile. 

2.  W części dotyczącej spraw pracowniczych jako organ właściwy do ich rozpatrzenia wskazuje się 

Sąd Rejonowy w Pile IV Wydział Pracy. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady. 

§3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.”  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Sławomir Kryger, Zbigniew Piątek): 

- 14 głosów za, 

-   0 głosów przeciwnych, 

-   4 głosy wstrzymujące. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Uchwała Nr VIII/50/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu. 

Salę opuścił radny Zbigniew Maćkowiak i radny Sławomir Biliński. Od tego momentu w obradach 

udział bierze 16 radnych. 

Ad.8 

Rada Powiatu przystąpiła do podjęcia uchwał w sprawie:  

a) przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej, 

Głos w tym punkcie również zabrała dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie                     

w Trzciance, która pokrótce omówiła informację na temat oceny zasobów pomocy społecznej                         
w Powiecie Czarnkowsko-Trzcianeckim za 2018 rok, którą każdy z radnych otrzymał wraz                        

z zaproszeniem na dzisiejszą Sesję i stanowi ona załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. Dyrektor 

PCPR przedstawiła również projekt uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tym punkcie?   

Radni nie zabrali głosu, w związku z czym Przewodniczący Rady postawił wniosek                             

o podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zasobów pomocy społecznej, pytając kto z radnych jest za 

podjęciem tej uchwały?  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Sławomir Kryger, Zbigniew Piątek, 

Zbigniew Maćkowiak, Sławomir Biliński): 

- 16 głosów za, 

-   0 głosów przeciwnych, 

-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
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W związku z powyższym Uchwała Nr VIII/38/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu. 
Na salę powrócił radny Zbigniew Maćkowiak. Od tego momentu w Sesji udział bierze 17 radnych.  

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na 

lata 2019-2036, 

 Przed przystąpieniem do głosowania nad projektem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2019-2036, głos zabrała Skarbnik 

Powiatu przedkładając radnym proponowane zmiany. 

Treść proponowanych zmian stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  

Na salę powrócił radny Sławomir Biliński. Od tego momentu w Sesji udział bierze 18 radnych. 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania, bądź uwagi dotyczące zmian    

WPF –u? 

 Radni nie zabrali głosu, w związku z tym przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2019-2036? 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Sławomir Kryger, Zbigniew Piątek): 

- 17 głosów za, 

-   0 głosów przeciwnych, 

-   1 głos wstrzymujący. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Uchwała Nr VIII/39/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 17 do 

niniejszego protokołu. 

c) zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2019 rok, 

 Skarbnik Powiatu omówiła również projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

powiatu na 2019  rok, przedkładając radnym proponowane zmiany. 

Treść proponowanych zmian stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  

 Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię 

na temat proponowanych zmian uchwały budżetowej. 

 Przewodniczący Komisji odpowiedział, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza, w dniu 

dzisiejszym, w obecności  5 członków Komisji przegłosowała propozycję zmian w budżecie powiatu 

stosunkiem głosów: 5 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących. Wobec 

powyższego Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała zmiany dzisiaj proponowane 

pozytywnie.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania, bądź uwagi dotyczące zmian   
uchwały budżetowej powiatu na 2019 rok? 

  Radni nie zabrali głosu, w związku z tym przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej powiatu na 2019 rok. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Sławomir Kryger, Zbigniew Piątek): 

- 17 głosów za, 

-   0 głosów przeciwnych, 

-   1 głos wstrzymujący. 
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Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Uchwała Nr VIII/40/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 21 do 
niniejszego protokołu. 

Salę opuścił radny Zbigniew Maćkowiak. Od tego momentu w obradach udział bierze 17 radnych. 

d) zmiany uchwały Nr V/26/2015 Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia                     
24 lutego 2015 roku w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Czarnkowsko-

Trzcianecka Lokalna Grupa Działania, 

 Przed przystąpieniem do głosowania nad projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały                          
Nr V/26/2015 Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 24 lutego 2015 roku w sprawie 

przystąpienia do Stowarzyszenia Czarnkowsko-Trzcianecka Lokalna Grupa Działania, głos zabrała 

Sekretarz Powiatu wyjaśniając, że podjęcie niniejszej uchwały wynika z tego, że Rada Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego w dniu 24 lutego 2015 r. podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę                           

o przystąpieniu do Stowarzyszenia Czarnkowsko-Trzcianecka Lokalna Grupa Działania, wybierając w 

tamtym czasie ówczesnego Starostę, Pana Tadeusza Teterusa, upoważniając do reprezentowania 

powiatu w Stowarzyszeniu o którym mowa. W związku ze zmianą personalną  na stanowisku Starosty 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego, istnieje konieczność zmiany uchwały w zakresie wyboru 

przedstawiciela powiatu w Stowarzyszeniu. 

 Starosta, z uwagi na ważność podejmowanych przez Stowarzyszenie działań o zasięgu 
powiatowym, w imieniu  Zarządu Powiatu, rekomendował Wicestarostę Sławomira Kryger do 

reprezentowania powiatu w Stowarzyszeniu Czarnkowsko-Trzcianecka Lokalna Grupa Działania, 

wnosząc o podjęcie proponowanej uchwały. 

 Przewodniczący Rady zapytał Starostę, czy Pan Kryger wyraził na to zgodę, gdyż dzisiaj na 
Sesji jest nieobecny? 

   Starosta odpowiedział, że Wicestarosta wyraził zgodę na reprezentowanie Powiatu                                

w tym Stowarzyszeniu.  

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania, bądź uwagi dotyczące 

proponowanej w tym punkcie uchwały? 

  Radni nie zabrali głosu, w związku z tym przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr V/26/2015 Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 24 lutego 2015 roku                      

w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Czarnkowsko-Trzcianecka Lokalna Grupa Działania.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 17 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Sławomir Kryger, Zbigniew Piątek, 
Zbigniew Maćkowiak): 

- 17 głosów za, 

-   0 głosów przeciwnych, 

-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Uchwała Nr VII/41/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 23 do 
niniejszego protokołu. 

Salę opuścili radni: Izabela Bobińska, Tadeusz Teterus. Od tego momentu w obradach udział bierze 15 

radnych. 

e) zatwierdzenia do realizacji projektu pn. ,,Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych              

i poszukujących pracy w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim (V)” w ramach 

Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego 2014 – 2020, 

Przed przystąpieniem do głosowania nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia do 

realizacji projektu pn. ,,Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych i poszukujących pracy                           
w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim (V)” w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu 

Operacyjnego 2014 – 2020 głos zabrała dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Czarnkowie 
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wyjaśniając, że podjęcie proponowanej uchwały wynika z faktu, że  w dniu 15 marca 2019 r. 

Wojewódzki Urząd Pracy w Poznaniu ogłosił nabór wniosków  
o dofinansowanie projektów w ramach Osi Priorytetowej 6. Rynek pracy Działanie 6.1 Aktywizacja 

zawodowa osób bezrobotnych i poszukujących pracy – projekty pozakonkursowe realizowane przez 

PSZ Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego 2014-2020. W odpowiedzi na powyższy 
nabór, w dniu 5 kwietnia 2019 r.,  Powiatowy Urząd Pracy w Czarnkowie złożył wniosek                                

o dofinansowanie projektu pn. „Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych i poszukujących pracy                       

w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim (V). Wsparciem w ramach projektu zostanie objętych 245 osób 

bezrobotnych (w tym ok. 135 kobiet) powyżej 29 roku życia, zarejestrowanych w Powiatowym 
Urzędzie Pracy   w Czarnkowie.  Uczestnicy należeć będą do jednej z przedstawionych grup: kobiety, 

osoby długotrwale bezrobotne, osoby  z niepełnosprawnościami, osoby o niskich kwalifikacjach, 

osoby powyżej 50 roku życia. Wszyscy uczestnicy projektu zostaną objęci Indywidualnym Planem 
Działania, mającym na celu zdiagnozowanie ich ścieżki rozwoju zawodowego w celu efektywności 

podejmowanych działań. W ramach kompleksowości wsparcia u każdego z uczestników zostanie 

przeprowadzona identyfikacja potrzeb oraz diagnozowanie możliwości w zakresie doskonalenia 
zawodowego, następnie każdy uczestnik skorzysta z pośrednictwa pracy lub poradnictwa zawodowego 

oraz dostosowanej do jego potrzeb formy aktywizacji, określonej w IPD, jak: staż, szkolenie, prace 

interwencyjne lub jednorazowe środki na podjęcie działalności gospodarczej. Projekt realizowany 

będzie w okresie od 01.01. 2019 r.  do 31.12. 2020 r.  Budżet projektu wynosi 2 053 806,17 zł, w tym:   
w roku 2019 - 776 481,68 zł, w roku 2020 - 1 277 324,49 zł. Na etapie podpisywania umowy 

Wojewódzki Urząd Pracy w Poznaniu wymaga od podmiotu ubiegającego się o dofinansowanie 

złożenia określonych dokumentów, w tym uchwały właściwego organu jednostki samorządu 
terytorialnego, zatwierdzającej projekt do realizacji. W związku z powyższym, podjęcie niniejszej 

uchwały jest uzasadnione. 

Salę opuścił radny Szymon Rojewski. Od tego momentu w obradach udział bierze 14 radnych. 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania, bądź uwagi dotyczące 
proponowanej w tym punkcie uchwały? 

  Radni nie zabrali głosu, w związku z tym przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie 

zatwierdzenia do realizacji projektu pn. ,,Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych i poszukujących 
pracy w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim (V)” w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu 

Operacyjnego 2014 – 2020. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 14 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Sławomir Kryger, Zbigniew Piątek, 

Zbigniew Maćkowiak, Izabela Bobińska, Tadeusz Teterus, Szymon Rojewski): 

- 13 głosów za, 

-   0 głosów przeciwnych, 

-   1 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Uchwała Nr VIII/42/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 25 do 
niniejszego protokołu. 

Salę opuścił radny Bogdan Tomaszewski, wrócił radny Szymon Rojewski. Od tego momentu                           

w obradach udział bierze 14 radnych. 

f) dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla dorosłych w Czarnkowie wchodzącej                      

w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Józefa Nojego w Czarnkowie, 

 Naczelnik Wydziału Edukacji wyjaśnił, iż 3 kolejne projekty uchwał wywołane zostały                               

w związku z art. 106 ust. 1 ustawy z dnia 22 listopada 2018 r. o zmianie ustawy –Prawo oświatowe, 

ustawą o systemie oświaty oraz niektórych innych ustaw, zgodnie  z którymi  organ stanowiący 
jednostki samorządu terytorialnego prowadzącej szkołę policealną, której nazwa nie jest zgodna                                              

z obowiązującymi przepisami, podejmuje uchwałę w sprawie dostosowania nazwy tej szkoły do 
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obowiązujących przepisów wyżej cytowanej ustawy. Na rok szkolny 2019/2020 nie przeprowadza się 

postępowania rekrutacyjnego do klasy I szkoły policealnej dla dzieci i młodzieży oraz na semestr 
pierwszy klasy I szkoły policealnej dla dorosłych. Zgodnie z ustawą - Prawo oświatowe  

ponadpodstawowa szkoła policealna staje się typem szkoły przeznaczonym dla osób posiadających 

wykształcenie średnie lub wykształcenie średnie branżowe, o okresie nauczania nie dłuższym niż2,5 
roku. Tym samym w przypadku szkoły policealnej przestanie funkcjonować podział na szkołę dla 

młodzieży i dla dorosłych. Mając na uwadze powyższe Zarząd wnosi o przyjęcie uchwał w sprawie 

dostosowania nazw szkół w: Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. Józefa Nojego w Czarnkowie, 

Zespole Szkół Ponadgimnzajalnych im. Henryka Sienkiewicza w Trzciance i Zespole Szkół im. 

Powstańców Wielkopolskich 1918-1919 w Krzyżu Wlkp.  

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do naczelnika Wydziału 

Edukacji? 

 Pytań nie zgłoszono. Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie dostosowania nazwy 

Szkoły Policealnej dla dorosłych w Czarnkowie wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. Józefa Nojego w Czarnkowie. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 14 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Sławomir Kryger, Zbigniew Piątek, 

Zbigniew Maćkowiak, Izabela Bobińska, Tadeusz Teterus, Bogdan Tomaszewski): 

- 13 głosów za, 

-   0 głosów przeciwnych, 

-   0 głosów wstrzymujących. 

1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Uchwała Nr VIII/43/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 27 do 

niniejszego protokołu. 

Na salę wrócił radny Bogdan Tomaszewski. Od tego momentu w obradach udział bierze 15 radnych. 

g) dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla dorosłych w Trzciance wchodzącej                      

w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Henryka Sienkiewicza w Trzciance, 

 Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla 

dorosłych w Trzciance wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Henryka 

Sienkiewicza w Trzciance. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 15 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Sławomir Kryger, Zbigniew Piątek, 

Zbigniew Maćkowiak, Izabela Bobińska, Tadeusz Teterus): 

- 14 głosów za, 

-   0 głosów przeciwnych, 

-   0 głosów wstrzymujących. 

1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Uchwała Nr VIII/44/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 29 do 

niniejszego protokołu. 

h) dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla dorosłych w Krzyżu Wlkp. wchodzącej w 

skład Zespołu Szkół im. Powstańców Wielkopolskich 1918-1919 w Krzyżu Wlkp., 

 Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla 
dorosłych w Krzyżu Wlkp. wchodzącej w skład Zespołu Szkół im. Powstańców Wielkopolskich 1918-

1919 w Krzyżu Wlkp. 

Przystąpiono do głosowania. 

 



 10 

W obecności 15 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Sławomir Kryger, Zbigniew Piątek, 

Zbigniew Maćkowiak, Izabela Bobińska, Tadeusz Teterus): 

- 14 głosów za, 

-   0 głosów przeciwnych, 

-   0 głosów wstrzymujących. 

1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Uchwała Nr VIII/45/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 31 do 

niniejszego protokołu. 

Na salę wrócił radny Zbigniew Maćkowiak. Od tego momentu w obradach udział bierze 16 radnych.  

i) utworzenia Liceum Ogólnokształcącego Specjalnego w Młodzieżowym Ośrodku 

Socjoterapii im. Ireny Sendlerowej w Białej, 

 Przed przystąpieniem do podjęcia uchwały w sprawie utworzenia z dniem 1 września                    

2019 roku Liceum Ogólnokształcącego Specjalnego w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii im. Ireny 

Sendlerowej w Białej naczelnik Wydziału Edukacji wyjaśnił, iż  dyrektor tej placówki zwrócił się                      

z wnioskiem o rozszerzenie oferty edukacyjnej Ośrodka – o Liceum Ogólnokształcące Specjalne 

dla wychowanek Ośrodka. Szczegółowa analiza kierunków pracy i ewaluacji podejmowanych 

działań w Ośrodku wskazała potrzebę utworzenia nowej perspektywy rozwoju dla wychowanek 

placówki a taką jest utworzenie tej szkoły, jak i szkoły branżowej I stopnia, o którą MOS w Białej 

również zabiega. Obecnie w placówce przebywają dziewczęta z klas 7 i 8 szkoły podstawowej. 

Zorganizowanie szkoły ponadpodstawowej byłoby szansą na kontynuację procesu 

terapeutycznego a przede wszystkim spowodowałoby, że absolwentki Ośrodka byłyby w pełni 

przygotowane do funkcjonowania w dorosłym świecie i posiadały stosowną do tego wiedzę                                   

i kwalifikacje. Ponadto, należy zauważyć, iż na rynku edukacyjnym w naszym kraju istnieje duże 

zapotrzebowanie na Ośrodki, w których prowadzi się szkoły ponadpodstawowe. Nowo powstała 

szkoła będzie prowadziła kształcenie tylko dla wychowanek Młodzieżowego Ośrodka 

Socjoterapii im. I. Sendlerowej w Białej. 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania w tym punkcie? 

 Pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego przystąpiono do podjęcia uchwały w ww. sprawie. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Sławomir Kryger, Zbigniew Piątek, 

Izabela Bobińska, Tadeusz Teterus): 

- 16 głosów za, 

-   0 głosów przeciwnych, 

-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Uchwała Nr VIII/46/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 33 do 

niniejszego protokołu. 

j) utworzenia Branżowej Szkoły I Stopnia Specjalnej w Młodzieżowym Ośrodku 

Socjoterapii im. Ireny Sendlerowej w Białej, 

 Przed przystąpieniem do podjęcia uchwały w sprawie utworzenia z dniem 1 września                    

2019 roku Branżowej Szkoły I Stopnia Specjalnej w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii im. Ireny 

Sendlerowej w Białej, naczelnik Wydziału Edukacji wyjaśnił, że dyrektor MOS-u zwrócił się                             

z wnioskiem o rozszerzenie oferty edukacyjnej Ośrodka – o Branżową Szkołę I Stopnia Specjalną 

dla wychowanek Ośrodka. Szczegółowa analiza kierunków pracy i ewaluacji podejmowanych 

działań w Ośrodku wskazała potrzebę utworzenia nowej perspektywy rozwoju dla wychowanek 

placówki a taką jest utworzenie tej szkoły jak i liceum ogólnokształcącego specjalnego, o którą 

MOS w Białej również zabiega.  Obecnie w placówce przebywają dziewczęta z klas 7 i 8 szkoły 

podstawowej. Zorganizowanie szkoły ponadpodstawowej byłoby szansą na kontynuację procesu 
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terapeutycznego, a przede wszystkim spowodowałoby, że absolwentki Ośrodka byłyby w pełni 

przygotowane do funkcjonowania w dorosłym świecie i posiadały stosowną do tego wiedzę                       

i kwalifikacje. Ponadto, należy zauważyć, iż na rynku edukacyjnym w naszym kraju istnieje duże 

zapotrzebowanie na Ośrodki, w których prowadzi się szkoły ponadpodstawowe. Nowo powstała 

szkoła będzie prowadziła kształcenie tylko dla wychowanek Młodzieżowego Ośrodka 

Socjoterapii im. I. Sendlerowej w Białej. Szkoła prowadzić będzie tylko oddziały wielobranżowe, 

w świetle powyższego nie wymagała uzyskania opinii Wojewódzkiej Rady Rynku Pracy                          

w Poznaniu. Kształcenie ogólne będzie prowadzone w Ośrodku przez nauczycieli szkoły 

natomiast kształcenie teoretyczne zawodowe będzie współorganizowane z Centrum Edukacji 

Zawodowej w Czarnkowie. Uczennice szkoły będą młodocianymi pracownikami zatrudnionymi 

w lokalnych podmiotach gospodarczych.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania w tym punkcie? 

 Pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego przystąpiono do podjęcia uchwały w ww. sprawie. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Sławomir Kryger, Zbigniew Piątek, 

Izabela Bobińska, Tadeusz Teterus): 

- 15 głosów za, 

-   0 głosów przeciwnych, 

-   0 głosów wstrzymujących. 

1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Uchwała Nr VIII/47/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 35 do 

niniejszego protokołu. 

k) zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej                      

w Czarnkowie, 

 Przed przystąpieniem do podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady 

Społecznej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie głos zabrała naczelnik Wydziału 
Promocji, Ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych wyjaśniając zasadność podjęcia proponowanej 

uchwały.  

Zgodnie z zapisami ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności leczniczej, podmiot 

tworzący zatwierdza uchwalony przez radę społeczną regulamin, określający sposób zwoływania  

posiedzeń rady społecznej, tryb pracy i podejmowania uchwał. Rada Społeczna działająca przy ZZOZ 
w Czarnkowie na posiedzeniu w dniu 15 marca 2019 r. Uchwałą Nr 1/ 2019 uchwaliła  Regulamin 

Rady Społecznej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie, który następnie przedłożyła do 

zatwierdzenia Radzie Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. Mając powyższe na uwadze, podjęcie 
uchwały jest uzasadnione. 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania w tym punkcie? 

 Pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego przystąpiono do podjęcia uchwały w ww. sprawie. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Sławomir Kryger, Zbigniew Piątek, 

Izabela Bobińska, Tadeusz Teterus): 

- 16 głosów za, 

-   0 głosów przeciwnych, 

-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Uchwała Nr VIII/48/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 37 do 

niniejszego protokołu. 
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l) zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II 

w Trzciance, 

 Przed przystąpieniem do podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady 

Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance głos zabrała naczelnik Wydziału 
Promocji, Ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych wyjaśniając zasadność podjęcia proponowanej 

uchwały.  

Zgodnie z zapisami ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności leczniczej, podmiot 

tworzący zatwierdza uchwalony przez radę społeczną regulamin, określający sposób zwoływania  

posiedzeń rady społecznej, tryb pracy i podejmowania uchwał. Rada Społeczna działająca przy 
Szpitalu Powiatowym im. Jana Pawła II w Trzciance na posiedzeniu w dniu 4 kwietnia 2019 r. 

Uchwałą Nr 11/ RS/2019 uchwaliła Regulamin Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana 

Pawła II w Trzciance, który następnie przedłożyła do zatwierdzenia Radzie Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego. Mając powyższe na uwadze, podjęcie uchwały jest uzasadnione. 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania w tym punkcie? 

 Pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego przystąpiono do podjęcia uchwały w ww. sprawie. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Sławomir Kryger, Zbigniew Piątek, 

Izabela Bobińska, Tadeusz Teterus): 

- 16 głosów za, 

-   0 głosów przeciwnych, 

-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Uchwała Nr VIII/49/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 39 do 

niniejszego protokołu. 

Ad.9 

Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu między Sesjami 

 Informacja pisemna Starosty z pracy Zarządu Powiatu między VII a VIII Sesją Rady Powiatu 

Czarnkowsko – Trzcianeckiego stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu. 

W dniu dzisiejszym Starosta przedłożył informację z posiedzenia Zarządu, które miało 
miejsce w dniu 25 kwietnia 2019 r. Sprawy najważniejsze, to złożone zostały sprawozdania                                

o przychodach, kosztach i wyniku finansowym Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance                           

i Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie za 2018 rok oraz sprawozdania finansowe obu 
jednostek za 2018 rok po badaniu przez biegłego rewidenta. Sprawozdania przedłożone zostały przez 

dyrektorów i głównych księgowych obu jednostek. Jeden szpital ma wynik na plusie, drugi na 

minusie, ale o tym będzie mowa na kolejnej Sesji. 

W sprawach z zakresu finansów powiatu: 

1) przyjęto łączny bilansu z wykonania budżetów jednostek budżetowych za 2018 rok, 

2) podjęto uchwałę w sprawie przekazania Radzie Powiatu sprawozdania finansowego Powiatu 

Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2018 rok, 
3) podjęto uchwałę w sprawie podania do publicznej wiadomości kwartalnej informacji  

o wykonaniu budżetu powiatu za I kwartał 2019 roku. 

W sprawach z zakresu mienia powiatu: 

1) zapoznano się z decyzją podziałowa Burmistrza Trzcianki gruntów w obrębie Stradunia oraz 

ustalono odszkodowanie za nabycie wydzielonej działki przeznaczonej na poszerzenia pasa 

drogowego, 

2) podjęto decyzję w sprawie wygaszenia trwałego zarządu działki nr 554 w Śmieszkowie, 

stanowiącej pobocze drogi powiatowe. 
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  Analizowano wniosek Stowarzyszenia „Pomagajmy Dzieciom” o wyrażenie zgody na 

regulację płac pracowników Placówki „Przyjazny Dom” w Trzciance w ramach przyznanych 

środków.   

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do informacji Starosty? 

Pytań nie zgłoszono. 
Ad.10 

Sprawozdanie przewodniczących Komisji z prac Komisji między Sesjami.  

 Głos w tym punkcie zabrali Przewodniczący Komisji stałych Rady Powiatu przedkładając 

sprawozdania z prac Komisji miedzy Sesjami.  

Komisja Budżetowo-Gospodarcza odbyła posiedzenie w dniu 16 kwietnia br. Było to 

wspólnie posiedzenie z Komisją Rolnictwa, Środowiska, Infrastruktury i Bezpieczeństwa oraz 
Komisją Rewizyjną. Poruszano takie tematy, jak: 

1. Sprawozdanie z działalności Spółek Wodnych Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 

Polskie. 

2. Stan dróg powiatowych po okresie zimowym, posumowanie zimowego utrzymania oraz plan 
remontów i inwestycji na 2019 rok. 

3. Scalenie gruntów w miejscowości Przybychowo gm. Połajewo – sprawozdanie z realizacji 

inwestycji. 
4. Analiza potrzeb transportu zbiorowego na terenie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego, w tym 

PKP,PKS ( etapy dot. wznowienia połaczenia kolejowego Czarnków-Poznań, budowy mostu 

na Noteci w m. Ciszkowo). 
5. Składowisko odpadów w Sarbii w ujęciu chronologicznym, aktualna sytuacja prawna oraz 

dalsze etapy procedowania. 

 Komisja Budżetowo-Gospodarcza spotkała się również w dniu dzisiejszym, gdzie opiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2019 rok. 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu spotkała się na posiedzeniu w dniu 26 kwietnia br., na 

którym zapoznała się z informacją na temat realizacji inwestycji i remontów w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki. Informacja dotyczyła roku 
2018. Komisja zapoznała się również z wynikami egzaminów potwierdzających kwalifikacje 

zawodowe w szkołach  oraz omówiła i opiniowała materiały będące przedmiotem obrad dzisiejszej 

sesji. 

Komisja Rewizyjna spotkała się wspólnie z Komisją Budżetowo-Gospodarczą oraz Komisją 
Rolnictwa, Środowiska, Infrastruktury i Bezpieczeństwa w dniu 16 kwietnia br., o czym wcześniej już 

była mowa.   

W imieniu Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych, informację przedłożył 
wiceprzewodniczący Rady Powiatu Włodzimierz Ignasiński. Komisja obradowała w dniu 24 kwietnia 

br. Wysłuchała informacji z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Trzciance za 

2018 rok, którą przedłożyła dyrektor placówki. Dyrektorzy Szpitali Powiatowych w Trzciance                           
i Czarnkowie przedstawili sprawozdania finansowe szpitali za rok 2018 oraz za I kwartał 2019 roku. 

Komisja omówiła i opiniowała materiały będące przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  spotkała się w dniu 02 kwietnia br. prowadząc 

postepowanie wyjaśniające w sprawie skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Trzciance. 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania w tym punkcie? 

Pytań nie zgłoszono.  
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Ad.11 

Informacja o sposobie rozpatrzenia interpelacji i wniosków zgłoszonych przez radnych między 

Sesjami.. 

 Sekretarz Powiatu przypomniała radnym, że na poprzedniej Sesji pisemną interpelację złożył 

radny Janusz Rajek. Interpelacja dotyczyła budowy, przebudowy chodników przy drodze powiatowej 
biegnącej przez wieś Krosin.  Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 18 kwietnia br. zdecydował                    

o realizacji przebudowę chodnika we wsi Krosin przy wsparciu finansowym Gminy. Koszt zadania 

180 tys. zł, z tego Powiat 90 tys. zł, Gmina Połajewo 90 tys. zł.  

Ad.12 

Interpelacje i wnioski radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chce złożyć interpelację na dzisiejszej 

Sesji? 

W tym momencie interpelację zgłosił radny Krystian Kawczyński, a dotyczyła ona 

możliwości utwardzenia ok. 15 km odcinka drogi o nawierzchni gruntowej – droga wojewódzka                         
nr 133, od jeziora Perskiego, jeziora Długiego w m. Kwiejce Nowe gm. Drawsko węzeł sieciowy 002 

do 003 ( w powiecie Czarnkowsko-Trzcianeckim) i dalej do m. Sieraków ( powiat Międzychodzki).  

 Interpelacja została przyjęta, a jej treść stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu. 

Ad.13 

Wolne głosy i zapytania radnych. 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tym punkcie? 

Radny Rajek zadał pytanie dotyczące długu czarnkowskiego Szpitala. Szpital osiągnął wynik 

finansowy  ok. (-) 2.800 tys. zł , przy amortyzacji  ok. 1 mln. zł. Stąd pytanie, czy Powiat będzie 

musiał z budżetu Powiatu pokryć stratę w całej wysokości, czy pomniejszoną o amortyzację?  

Starosta odpowiedział, że powiat będzie musiał pokryć stratę pomniejszoną o amortyzację                   

i kapitał zakładowy. Kwota jaką będzie należało pokryć z budżetu powiatu to 1.121 tys. zł.  

Ad.14 

  Sprawy różne. 

  W sprawach różnych Przewodniczący Rady zapoznał radnych z pismem ( zał. nr 42 ) 

Stowarzyszenia Ruchu Kultury Chrześcijańskiej w Czarnkowie, w którym proponują, aby wzorem 
innych powiatów Rada Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego przyjęła deklarację pn. „ Samorząd 

wolny od ideologii LGBT”. Przewodniczący skierował pismo do Komisji Stałych Rady Powiatu                     

z prośbą o opinię, czy Rada ma nad tym dalej ma procedować.  

  Radny Tomaszewski zachęcał radnych do wzięcia udziału w XXIV Ogólnopolskim Festiwalu 

Muzyki Myśliwskiej Goraj-Zamek, który odbędzie się w dniach 7-9 czerwca br. Niebywałą atrakcją 

tego Festiwalu będzie to, że w dniu 7 czerwca br. odbędzie się XXIV Ogólnopolski Konkurs 

Sygnalistów Myśliwskich „ O Róg Wojskiego”, który odbywa się co 5 lat i po raz drugi już w Goraju.    

Ad.15  

Zakończenie Sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku VIII Sesji Rady Przewodniczący Rady Powiatu 

zamknął obrady o godz. 15.30. 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała: 

Małgorzata Pompała 


